
 

Bestyrelsens beretning ved formanden. 

 

Der har været afholdt 4 bestyrelsesmøder, bla. omkring 

en sti rundt om Højen, så man kunne gå fra restauranten 

og bag om højen og ud på Muslingevej, dette kunne ikke 

lade sig gøre, da det dige, der er fra Højen og op ad 

Muslingevej er  et beskyttet dige, som man ikke må 

færdes på eller over den, så det måtte droppes.  

Vi har også set på at lave en trappe bag om 

restauranten, dette arbejdes der stadig på, vi skal lige 

have målt op og så have fundet nogle frivillige hænder. 

Vedr. kystsikring er der aftalt med Jan Langgaard, at når 

det bliver lavvandet igen nogle dage, vil vi så hjælpes at 

med at rette op på de skader der er, samt sætte en 

ekstra ring på, hvor det er nødvendigt, vi søger om 

tilskud til dette hos Skive Kommune og Brolauget.  

Vi har ligeledes haft møde om vejsituationen, det tager 

vi under dette punkt. Det er jo også glædelig at stranden 

er blevet så besøgt, især efter de nye forpagter har fået 

lavet iskiosk mv. Det giver selvfølgelig lidt mere trafik.  

                                                                                                                

Det var formandens beretning.     

 


